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1.  In de raadsinformatienota van 19-09-2023 over ontwikkelingen m.b.t. verblijfsbelasting 

lezen wij, dat er een geleidelijke toename van controles op illegale huisvesting van 

buitenlandse werknemers zal plaatsvinden, d.m.v. een gecoördineerd plan. Hoe ver 

bent u met dit plan? 

antwoord  We bevinden ons in de verkennende fase. 

2. In het RVS lezen we bij de argumenten op pag. 2 “daarnaast handhaven we op illegale 

bewoning”. Hebben wij in onze gemeente voldoende mensen om specifiek dit element 

goed in te vullen? 

Antwoord Er wordt momenteel gekeken hoe we het handhavingsvraagstuk zo effectief mogelijk 

kunnen aanpakken.  

3. Het bouwvlak ‘Benningbroek’ heeft als bestemming ‘horeca’ (pag. 5 van RVS). Waar 

komt deze verrassende bestemming vandaan en wat zou je hier dan in theorie kunnen 

vestigen?   

Antwoord Er is een plan geweest om op deze locatie een horecagelegenheid te realiseren. Met het 

huidige bestemmingsplan zou hier een horecabestemming gerealiseerd kunnen worden 

(hotel, restaurant etc.). Binnen de huidige bestemming kunnen we logies voor 

buitenlandse werknemers mogelijk maken.  

 


